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Správa 

o vybavovaní interpelácií poslancov MsZ zo zasadnutia MsZ 

13. septembra 2016 

________________________________________________________ 

Doc. RNDr. Katarína Čižmárová,CSc. 

1. Chcela by som sa opýtať, ţe v akom štádiu je riešenie bezpečnosti chodcov na Podlavickej 

ceste riešením prechodu pre chodcov od rómskej osady. Dnes bola kolízia vodiča s dieťaťom, 

ktoré prechádzalo cez cestu, ktorá nebola vyznačená. Oni musia prejsť na druhú stranu cesty, 

aby sa dostali do školy. Tento problém sme viac krát riešili. Odpoveď z dopravného 

inšpektorátu bolo, ţe na takýchto cestách nie sú povinní robiť prechody pre chodcov. Ale ja 

takúto odpoveď nechcem. Potrebujem riešenie. Ak tam niekoho zabije, tak sa potom všetci 

spamätáme. Ţiadam informáciu, akým spôsobom budeme túto bezpečnosť riešiť.  

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

OVZ-DS nedisponuje informáciami týkajúcimi sa predchádzajúceho riešenia. 

Podlavická cesta je cestou II. triedy (II/578) vo vlastníctve Banskobystrického 

samosprávneho kraja a v správe Banskobystrickej regionálnej správy ciest, a.s. Použitie 

dopravného značenia a dopravných zariadení určuje Okresný úrad v Banskej Bystrici, 

odbor cestnej dopravy a pozemných komunikácií, ktorému môže Mesto BB adresovať 

predmetnú požiadavku. V princípe sa priechody pre peších zriaďujú v miestach, kde je 

potrebné vyriešiť úrovňovo prechod chodcov cez vozovku a to z chodníka na chodník. V 

úseku od výjazdu z rómskej osady smerom do centra sa nachádza jednostranný 

chodník, z ktorého je možné zriadiť priechod pre peších na úrovni domu č. 30 na 

cestičku pre peších (Lúčičky), ktorou je možné pokračovať smerom k základnej škole.  

Ing. Mgr. Pavol Katreniak 

2. Kto zabezpečuje výmenu okien na mestskom úrade? V akom technickom a finančnom 

objeme je táto zákazka? Akým spôsobom bol vybraný dodávateľ prác? Ak bola vypísaná 

súťaţ, tak kto bol priamo povereným pracovníkom mestského úradu za jej priebeh? Kto je 

priamo povereným pracovníkom na technickú realizáciu predmetnej výmeny? 

Odpoveď: Roman Kostúr, vedúci PS-TP 

 

- výmenu okien na MsÚ zabezpečuje fy PL GROUP, s.r.o., Zvolenská cesta 14, 974 05 

Banská Bystrica 

- technické parametre okien, vchodových dverí a garážovej brány sú špecifikované v 

zmluve o dielo 1321/2016/PS-TP a cena diela je 47 178,25 € vrátane DPH 

- zhotoviteľ bol vybraný prieskumom trhu zo dňa 13.05.2016 oddelením verejného 

obstarávania a nákupu 

- za priebeh verejnej súťaže bola poverená Ing. Soňa Bartková ( referent odd. verejného 

obstarávania a nákupu ) 

- vo veciach zmluvných je poverený Kostúr Roman ( vedúci technicko-prevádzkového 

odd. ) a technickým dozorom je poverený Ing. Dušan Kozák ( referent ORA-IP ) 
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3. Pán Eduard Fodor sa dňa 12. 9. 2016 obrátil na poslancov VO č. 1 týmto e-mailom: 

„Chcem vás poţiadať ako poslancov za volebný obvod č.1, kam patríme, o zabezpečenie 

opravy príjazdových komunikácií k obytným domom na uliciach Školská, Na Graniari, 

Astrová, a Azalková. Na uvedených komunikáciách je mnoţstvo výtlkov, a je umením prejsť 

celú trasu k domom bez toho, aby sme do niektorého nevošli. Na Astrovej je situácia taká, ţe 

keď susedia parkujú pri chodníku z jednej aj druhej strany, ani nemáte inú šancu, ako cez 

výtlk v prostred cesty a v druhom prípade prepadlinu uprostred cesty, opatrne prejsť. 

Najlepším riešením by však bolo dobudovanie prístupovej cesty od Nám. L. Svobodu, ktorá 

by mnohé vyriešila, ale nemám informácie, v akom štádiu je riešenie tejto stavby. Naposledy 

nám pred dvomi rokmi primátor oznámil, ţe na ňu nie sú financie.“ Prosím o odpoveď na 

jeho otázky. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK  

Oprava lokálnych poškodení miestnych komunikácií na uliciach Na Graniari, Astrová a 

Azalková bola vykonaná v 39. týždni t.r. Miestna komunikácia na ulici Školská 12-28 si 

vyžaduje väčší rozsah opravy, pre ktorú už správca miestnych komunikácií nedisponuje 

finančnými prostriedkami. Oprava tejto časti ostáva zaradená do plánu opráv MK.  

4. Pán Stanislav Gutten dňa 12. 9. 2016 poslal na mestský úrad i mne tento e-mail: „Prosím 

Vás o odstránenie hlbokých výtlkov na Hurbanovej ulici, ktoré sú nebezpečné najmä za 

daţďa. Jeden veľký je hneď za kriţovatkou s Ul. Janka Kráľa, ktorý, ak prší, je celý v mláke 

a auto, keď odbočí, rovno sa prepadne do jamy.“ Foto boli v prílohe a disponuje nimi aj 

mestský úrad, lebo, ako som uţ naznačil, svoj podnet p. Gutten aj s prílohou dal na vedomie 

dvom kompetentným pracovníkom príslušného referátu mestského úradu. Obraciam sa so 

ţiadosťou, či, kedy a ako bude alebo bol podnet p. Guttena vybavený. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK  

Oprava miestnej komunikácie na Hurbanovej ulici je zaradená do plánu opráv MK bez 

určenia termínu realizácie.  

5. Interpelujem opravu veľkého výtlku na kraji vozovky na Partizánskej ceste – pred 

odbočkou vpravo na Ulicu 29. augusta, pribliţne objekt súp. č. 1637. Cesta je tam síce dosť 

široká, ale jama je nebezpečná najmä pre cyklistov, ak ich auto tlačí na kraj vozovky. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK  

Oprava miestnej komunikácie na Partizánskej ceste je zaradená do plánu opráv MK bez 

určenia termínu realizácie.  

6. Ţiadam o vyčistenie kanála leţiaceho na komunikácii pred bytovým domom Na Graniari 

34. Nefunkčný kanál neberie počas daţďov vodu, ktorá sa následne prudko leje dole kopcom. 

Problémy s návalmi vôd majú nielen vodiči ale aj majitelia pozemkov, nakoľko dochádza 

k podmáčaniu terénu. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK  
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Správcom miestnych komunikácií bola vykonaná kontrola, ktorou bola zistená upchatá 

uličná vpusť. Jej vyčistenie je zaradené do plánu čistenia uličných vpustí a dažďovej 

kanalizácie s termínom realizácie do 31.10.2016.  

7. Podľa informácie obyvateľov Graniara cca pred pol rokom bliţšie nešpecifikovaní 

robotníci začali odkopávať šachtu leţiacu na komunikácii pred domom Na Graniari 32. Potom 

prácu zanechali a odvtedy sa cesta na predmetnom mieste drobí. Obraciam sa so ţiadosťou 

o zjednanie nápravy. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK  

Miestna komunikácia Na Graniari bola opravená v 39. týždni t.r.  

8. Ţiadam o doplnenie chýbajúcich a narušených mrieţok slúţiacich na odvedenie daţďových 

vôd na Nám. Štefana Moysesa. Najviac kritických miest je v areáli okolo kostola, kadiaľ 

chodia vozidlá na trţnicu 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK  

Poškodený odvodňovací systém „aco drain“ v okolí kostola na Nám.Š.Moysesa nie je 

možné doplniť, pretože náhradné diely už nie sú k dispozícii, tento rozmer sa prestal 

vyrábať. Správca miestnych komunikácií naplánoval opravu (výmenu) odvodňovacieho 

systému miestnej komunikácie na Nám. Š. Moysesa na rok 2017.  

Ing. Milan Lichý  

9. Interpelujem vo veci Pláţového kúpaliska na Štiavničkách. Mestské zastupiteľstvo (MsZ) 

prijalo dňa 19.5.2015 uznesenie č. 129/2015, ktorým ţiada prednostu Mestského úradu (MsÚ) 

o organizačné zabezpečenie poslaneckého prieskumu na Pláţovom kúpalisku do konca júna 

2015. Poslanecký prieskum nebol zabezpečený ani do dnešného dňa, t.j. 13.9.2016. Prieskum 

mal byť zameraný na kvalitu poskytovaných sluţieb nájomcom kúpaliska. Prečo nebolo 

splnené uznesenie Mestského zastupiteľstva (MsZ) č. 129/2015? 

Dňa 1. júla 2016 vedenie Mesta vykonalo kontrolný výjazd na kúpalisko. S akým výsledkom? 

Pri mojej návšteve Pláţového kúpaliska som napríklad zistil, ţe v tzv. termálnom bazéne 

nebola termálna voda, hovorilo sa, ţe nebola po celú sezónu. Okolie detských bazénov malo 

šmykľavé povrchy, poškodené boli sprchy i niektoré odtokové mrieţky. Hrozili úrazy. 

Nebezpečný bol podľa hostí aj starý tobogan prenesený na nové miesto. Mobiliár poţičovne 

člnov je zastaraný. Tieţ nedobre pôsobí vybavenie stanovištia na vodné lyţovanie. Prosím, ak 

nájomca nevie vţdy a úplne zabezpečiť propagované sluţby, nech uvedie pravdivé 

skutočnosti. Kúpalisko je stále vo vlastníctve mesta, prosím, nech sme voči jeho 

návštevníkom slušní a féroví.  

Odpoveď: JUDr. Juraj Džmura, zástupca prednostu 

Prednosta bol a stále je pripravený nad rámec svojich zákonných, ako aj internou 

legislatívou obce daných mu povinností, zabezpečiť akýkoľvek “poslanecký prieskum“ 

na základe požiadavky poslancov a teda organizačne a materiálne bolo pre poslancov 

kedykoľvek všetko pripravené a zabezpečené za účelom jeho vykonania. Nikto z 
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poslancov, vrátane poslanca Lichého, sa však následne žiadneho prieskumu nedomáhal 

a žiaden prieskum ani nevykonal. Komunálna legislatíva inštitút poslaneckého 

prieskumu nepozná a nie je žiadnou povinnosťou prednostu organizovať poslancom ich 

oprávnenia dané im zákonom o obecnom zriadení. Podľa §25 ods 3 písm. e) zákona o 

obecnom zriadení je poslanec oprávnený zúčastňovať sa na previerkach, na kontrolách, 

na vybavovaní sťažností a oznámení, ktoré uskutočňujú orgány obce. Dňa 01.07.2016 

uskutočnilo previerku stavu plážového kúpaliska vedenia mesta v súlade s §25 ods. 3 

písm. e) zákona o obecnom zriadení za účasti pána primátora Jána Noska, pánov 

viceprimátorov Jakuba Gajdošíka a Martina Turčana, zástupcu prednostu JUDr. 

Juraja Džmuru, za spoločnosť Aqualand bol prítomný pán Dr. Juraj Sninský. Na 

prieskum bol pozvaný v zmysle odkazovaného §25 aj pán poslanec Milan Lichý, 

telefonicky a aj e-mailom. Dňa 28.júna bol pánovi poslancovi Lichému opätovne zaslaný 

e-mail od hovorkyne mesta Zdenky Sekerešovej s pripomenutím času a miesta 

kontrolného prieskumu – previerky. Pán poslanec sa v odpovedi ospravedlnil z neúčasti 

tak, ako sa ospravedlnil aj z predchádzajúcich dvoch prieskumov konaných priamo na 

plážovom kúpalisku.  

Ing. Milan Lichý 

Dňa 19.5.2015 MsZ prijalo uznesenie č.132/2015, ktorým ţiada prednostu MsÚ vyčleniť 

financie z rozpočtu Mesta a zabezpečiť audit nákladov na Pláţovom kúpalisku v Banskej 

Bystrici. Išlo o audit nákladov v zmysle nájomnej zmluvy č. 526/2007EM-SM, podľa ktorej 

mal nájomca na kúpalisku investovať 100 mil. Sk do 30. júna 2010. Na otázky vo veci tohto 

uznesenia i ďalších doteraz platných uznesení vo veci obstarania príslušných znaleckých 

posudkov v minulých funkčných obdobiach MsZ sme dostávali od vedení Mesta odpovede, ţe 

Mesto nemá na posudky financie. Kedy a ako budú splnené predmetné platné uznesenia? 

Odpoveď: JUDr. Juraj Džmura, zástupca prednostu 

Osobne som dňa 19.10.2015 vypracoval komplexnú analýzu vyššie uvedených 

požiadaviek, ktorú som spoločne s pánom primátorom odprezentoval Petičnému 

výboru, ako aj pánovi poslancovi Lichému, a predložil mu ju k jeho rukám s výslovným 

odkazom na vyššie uvedené uznesenie.  

10. Počas Radvanského jarmoku došlo k nepríjemnej situácii v Dolnej ulici č.48 na terase 

pred prevádzkou kníhkupectva Artfórum. Prevádzkovateľ terasy, ktorá je nevhodne 

umiestnená pred vchodom do kníhkupectva, postavením stanu s výčapom, obmedzil prístup 

do kníhkupectva Artfórum. Ţiadam o preverenie, či pri povoľovaní a prevádzkovaní terasy 

nedošlo k porušeniu platných predpisov. Podľa článku 3 ods. 1 Zásad zriaďovania a 

prevádzkovania sezónnych vonkajších obsluţných zariadení (SVOZ) v Pamiatkovej 

rezervácii Banská Bystrica ZD 14/2014 musí byť SVOZ umiestnená tak, aby sa nebránilo 

riadnemu uţívaniu územia, peších zón, chodníkov, komunikácií a priestorov, pohybu 

chodcov, obsluhe jednotlivých prevádzok, zariadení a organizácií (zásobovanie, čistenie, 

odvoz odpadu, ošetrovanie zelene a pod.) a nesmie vytvárať prekáţky pre zabezpečenie 

podmienok pri zásahoch v prípade nepredvídaných udalostí (poţiar, rýchla zdravotná sluţby 

a pod.). Mám za to, ţe pre naše mesto je veľmi dôleţité kvalitné kníhkupectvo 

i dobré, kultúrne a fair vzťahy.  

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ  
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Prevádzkovateľ Samurai Sushi bol počas Radvanského jarmoku upozornený na 

dodržiavanie podmienok zriaďovania a prevádzkovania SVOZ, najmä na zákaz 

umiestňovania bočných plachiet na konštrukcii SVOZ, ako aj zachovanie prechodu k 

prevádzke ArtForum, ktoré po telefonickom upozornení akceptoval. V koridore vstupu 

do kníhkupectva ArtForum neumiestňuje prevádzkovateľ SVOZ ani stoly ani stoličky. 

V prípade nepredvídaných udalostí je zabezpečený prístup pre zásahové zložky zo 

zadnej strany budovy. Z tohto dôvodu umiestením SVOZ pozdĺž celej budovy Dolná 

č.48 aj popred neprejazdný podchod z Dolnej ulice neboli porušené podmienky Zásad 

zriaďovania a umiestňovania SVOZ. 

11. Interpelujem vo veci pomerov na parkovisku na začiatku Sitnianskej ulice (od 

Starohorskej). Na tomto parkovisku bolo nedávno vyznačené prvé vyhradené parkovacie 

miesto, ale bez vyznačenia miesta pre ŤZP, či odstránenia iných nedostatkov. Napríklad 

neďaleko je dva roky stará jama v asfaltovom povrchu parkovacej plochy, pred vchodom 

Sitnianska 2 sa zasa uţ viac rokov obyvatelia márne doţadujú umiestnenia zábran proti 

parkovaniu na ploche zelene a stupňuje sa tak napätie medzi obyvateľmi a návštevníkmi 

zariadenia Base Gym parkujúcimi na trávnikoch. Medziľudské vzťahy sú háklivá vec. Mesto 

musí rozhodovať dôsledne, aby ich nenarušilo. Nevhodným postupom sa z neznalosti 

miestnych pomerov môţe spôsobiť vznik nepríjemností pre nájomcov vyhradených 

parkovacích miest i ostatných dotknutých. Ţiadam o prešetrenie a vysvetlenie postupu pri 

prideľovaní trvalých parkovacích miest podľa Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Banská 

Bystrica č. 3/2016 o miestnej dani za uţívanie verejného priestranstva v tejto lokalite 

a o odstránenie nedostatkov. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK  

Vyhradenie parkovacieho miesta na Sitnianskej ulici pred objektom č. 10 bolo v súlade s 

VZN č. 3/2016 o miestnej dani za užívanie verejného priestranstva. Vyhradenie 

parkovacieho miesta sa realizuje na základe žiadosti občana, ktorý má záujem o takéto 

miesto. Vyhradiť parkovacie miesto sa môže len na plochách na to určených, t.j. 

parkovacie plochy, ktoré sú v správe a majetku Mesta Banská Bystrica, sú verejne 

prístupné a na takýchto parkovacích plochách nie je naplnená kapacita 40% 

vyhradených parkovacích miest.  

12. Ţiadam o zváţenie umiestnenia zábradlia pred vchodom do bytového domu na Tatranskej 

ulici č. 64 a tieţ lavičky pred týmto domom. Býva tam viac starších, nemocných ľudí.  

Odpoveď: Mgr. Peter Suchý, vedúci PS – OU 

Lavičku osadíme na základe požiadavky občanov predmetného vchodu spolu so 

súhlasom nadpolovičnej väčšiny (podpisy priložené k požiadavke).  

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK  

Predmetné schodisko nie je v správe a majetku Mesta Banská Bystrica, je súčasťou 

bytového domu a doplnenie zábradlia pred vchodom na Tatranskej ulici č. 64 môže 

realizovať na vlastné náklady správca bytového domu Tatranská 64.  
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13. V súvislosti s  potrebou aktualizácie elektronických sluţieb  a nevyhnutnosti ich integrácie 

na ústredný portál verejných sluţieb Slovenskej republiky www.slovensko.sk, Mesto Banská 

Bystrica pozastavilo prevádzku portálu iMesto. Po integrácii na ústredný portál VS, budú 

elektronické sluţby Mesta prístupné len cez ústredný portál verejných sluţieb po registrácii s 

občianskym preukazom s čipom. Uţívateľom registrovaným cez iMesto budú 

prostredníctvom Slovenskej pošty, a.s., doručované výpovede dohôd o doručovaní písomností 

elektronickými prostriedkami bez zaručeného elektronického podpisu.  

Koľko peňazí stálo Mesto vybudovanie a spustenie portálu iMesto, ktorý sa uţ nebude 

vyuţívať? Koľko eur sa vlastne rozhodnutím MsZ v minulých funkčných obdobiach 

o realizácii projektu iMesto z mestského rozpočtu pribliţne ušetrilo a na porovnanie koľko 

peňazí sa malo ušetriť a napokon ušetrilo zrušením ZŠ Okruţná, ZŠ Tatranská a malotriednej 

ZŠ Hronská, pri ktorých sa ako dôvod v tej istej dobe uvádzal nedostatok financií pre mestské 

školstvo? 

Odpoveď: Ing. Alexander Hlavatý, vedúci PS-IT 

Koľko peňazí stálo Mesto vybudovanie a spustenie portálu iMesto, ktorý sa už nebude 

využívať?  

Vybudovanie a spustenie portálu iMesto stálo mesto 1,8 mil. eur. V rámci tejto prvej 

etapy projektu elektronizácie služieb bolo postupne od januára 2013 sprístupnených 

celkove 39 služieb s počtom 56 elektronických formulárov. V tejto podobe slúžil projekt 

občanom mesta do augusta 2016. Na vytvorenie technického prostredia na 

prevádzkovanie týchto systémov boli nadimenzované požiadavky na hardvér (serve) a 

softvérové licencie (MS Server 2008, MS Sharepoint, MS Sql Server......). Celé toto 

technické prostredie a časť softvérových riešení bude naďalej použiteľná aj po 

technickom upgrade elektronických služieb a ich integrácii na ústredný portál verejných 

služieb. K týmto krokom muselo mesto pristúpiť v dôsledku zmien legislatívy 

a v súvislosti s technologickým rozvojom ústredného portálu verejných služieb 

(www.slovensko .sk) Z vyššie uvedeného vyplýva, že nemôžeme paušálne hovoriť 

o ďalšom nevyužívaní technických prostriedkov, zaplatených v prvej etape projektu. 

Odpoveď: Mgr. Milan Beňačka, vedúci PS-SUR 

ZŠ Tatranská a ZŠ Okružná boli zrušené v roku 2012. Na základe schválených 

normatívov na prenesený výkon – vzdelávanie a originálne kompetencie – ŠKD a ŠJ a 

potrieb jednotlivých základných škôl podľa analýzy v danom roku 2012, by bolo 

potrebné dofinancovať ZŠ Okružná o čiastku 39 228,- € a ZŠ Tatranská o čiastku 95 

007,- ako je uvedené v nasledujúcej tabuľke 

 

Škola 

Rozpočet rok 2012 - SCHVÁLENÝ Rozdiel medzi nákladmi podľa potreby školy a 

rozpočtom  

Počet 

žiakov 
Rozpočet 

2012 
Osobné 

náklady 

podľa 

MŠVVaŠ 

Prevádzkové 

náklady 

MŠVVaŠ 

Osobné 

náklady 
Prevádzkové 

náklady 
Rozdiel spolu 

Okružná 151 230152 155432 37423 -33357 -5871 -39228 

Tatranská 255 380000 271375 65778 -54149 -40858 -95007 

http://www.slovensko.sk/
http://www.slovensko/
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Zrušením ZŠ Tatranská a ZŠ Okružná sa ponížili výdavky súvisiace s prevádzkou spolu 

vo výške 103 201,- €. Osobné náklady pre riaditeľov a nepedagogických zamestnancov 

(upratovačky, školníci, kuchárky), ktorí už nepokračovali v ďalších ZŠ v pracovnom 

pomere spolu predstavujú približne ročne 165 000,- € v danom roku.  

ZŠ Hronská bola zrušená v roku 2014. Na základe schválených normatívov na 

prenesený výkon – vzdelávanie a originálne kompetencie – ŠKD a ŠJ a potrieb 

základnej školy podľa analýzy v danom roku 2014, by bolo potrebné dofinancovať ZŠ 

Hronská o čiastku 16 227,- € ako je uvedené v nasledujúcej tabuľke:  

 

Škola 

Rozpočet rok 2014 - SCHVÁLENÝ Rozdiel medzi nákladmi podľa potreby školy a 

rozpočtom  

Počet 

žiakov 
Rozpočet 2014 Osobné 

náklady 

podľa 

MŠVVaŠ 

Prevádzkové 

náklady 

MŠVVaŠ 

Osobné 

náklady 
Prevádzkové 

náklady 
Rozdiel spolu 

Hronská 25 51607 30238 6668 -4942 -9580 -16227 

Zrušením ZŠ Hronská sa ponížili výdavky súvisiace s prevádzkou a osobnými nákladmi, 

nakoľko budova bola v nájme a presun žiakov do verejných škôl znížil náklady na 

riaditeľa školy a ostatných pedagogických a nepedagogických zamestnancov. V 

súvislosti s rušením týchto škôl je komplikované vyčísliť úsporu, nakoľko na konečné 

číslo vplýva viacero faktorov. V minulosti znižovanie dofinancovania škôl bolo riešené i 

prerozdeľovaním finančných prostriedkov schválených MŠVV a Š pre každú školu 

osobitne v zákonom stanovenom rozsahu. To znamená, že zriaďovateľ povolených 5% z 

celkovej schválenej sumy na prenesený výkon presúval na školy, ktoré mali potrebu 

vyššiu ako bol schválený normatív. V súčasnosti je uplatňovaný princíp, že každá škola 

má v rozpočte schválené rovnaké množstvo finančných prostriedkov na prenesený 

výkon (výdavky na mzdy a prevádzku školy za účelom zabezpečenia vzdelávacieho 

procesu) ako je schválené MŠVV a Š. Zložitosť vyčísľovania úspory je spätá i so 

zvyšovaním platov pre pedagogických a nepedagogických zamestnancov v školstve a 

spôsobom zdrojov, ktoré majú toto navýšenie kryť. Problém je spravidla u originálnych 

kompetencií, kde je všetko na pleciach zriaďovateľa, ktorý musí hľadať ďalšie zdroje 

vo svojom rozpočte. A v značnej miere dofinancovanie školy je ovplyvňované i počtom 

detí. To znamená ak sa postupom času zmenili počty žiakov na školách, tak sa stáva, že 

škola, ktorá mala dostatok financií sa znížením počtu žiakov presúva medzi školy, ktoré 

dofinancovanie potrebujú. Odchod žiakov na súkromné školy, ktorých je na území 

Slovenska v Banskej Bystrici najväčší počet môže do istej miery taktiež ovplyvňovať 

schopnosť školy vykrývať svoje výdavky, nakoľko fixné výdavky so znižujúcim počtom 

žiakov narastajú vo výške na jedného žiaka. V závere však môžeme konštatovať, že 

rušením spomínaných ZŠ boli ponížené výdavky na prevádzku budov, ktoré boli 

súčasťou rozpočtu školstva. A znížili sa osobné výdavky spojené s rušením riaditeľských 

a ostatných vedúcich funkcií na zrušených školách a niektoré pozície upratovačiek, 

kuchárok i pedagógov.  
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Ing. Ján Šabo 

14. Moja interpelácia sa týka takmer havarijného stavu terasy MŠ 29. augusta. Myslím, ţe 

školský úrad o tom vie. Otázka je, či je moţné riešiť túto rekonštrukciu ešte v tomto roku, 

alebo to presunieme na budúci rok? 

Odpoveď: Mgr. Milan Beňačka, vedúci PS-SUR 

Terasa MŠ 29.augusta nebude riešená v tomto roku. Dnes sa nedá zodpovedne povedať, 

že bude 100 % riešená v budúcom roku, pretože neustále sa vyskytujú vážnejšie – 

naozaj havárie na MŠ. Vieme o tejto požiadavke a radi ju splníme ak budú priaznivé 

okolnosti.  

15. Na konci Školskej ulice, ako sa ide hore na Graniar sú 4 dosť nebezpečné výtlky. Je to tá 

zúţená cesta, taký brieţok. Dá sa to ešte do jesene spraviť? 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK 

Miestna komunikácia Na Graniari bola opravená v 39. týždni t.r.  

Doc. PhDr. Martin Klus, PhD. MBA  

16. Do schránok sme dostali list, kde sa píše, ţe na konci Gerlachovská a Fatranská v Sásovej 

sú uţ dlhšiu dobu dva staré stánky (jeden z fi. TOPPRES, druhý, v ktorom sa predávali 

vajíčka). Okolo nich sa robí neporiadok a vyskytujú sa tam hlodavce. Preto vás prosíme, 

upozornite ich majiteľov, aby to odstránili. Na tom mieste by sa zišla oddychová zóna hlavne 

pre starších ľudí, kde by sa mohli vysadiť nejaké ozdobné kríky a tak si skrášliť okolie. Mohli 

by sme sa týmto zaoberať. 

 

Odpoveď: Mgr. Miroslava Jančová, vedúca OPM 

Mesto Banská Bystrica prostredníctvom oddelenia evidencie a správy majetku mesta a 

oddelenia kultúry ako garantov zmlúv vyzvalo majiteľov predajných stánkov fi 

Toppres, s.r.o. Banská Bystrica a fi FOBA, s.r.o., Rimavská Sobota na zjednanie 

nápravy v okolí týchto stánkov. Zo strany majiteľov predajných stánkov bola 

prisľúbená ústretovosť v riešení nedostatkov zistených v okolí predajných stánkov.  

Ing. Lucia Skokanová 

17. Interpelujem organizáciu ZAaRES ohľadom úpravy priestoru okolia nákupného centra 

Šalgotarján - COOP Jednota na Spojovej ulici. Občania dlhodobo upozorňujú na zanedbaný 

stav zelene pod schodiskami vo svahu, prosím o vykonanie údrţby zelene v období na to 

vhodnom, nakoľko sa jedná o rozsiahly krovinový porast.  

Odpoveď: Mgr. Ivan Šabo, riaditeľ ZAaRES 

V mesiaci september ZAaRES začal s úpravami priestoru okolia nákupného centra 

COOP Jednota, oprava zábradlia na schodisku, orezanie kríkov okolo schodiska. Ďalšie 

úpravy budú pokračovať vo období vegetačného kľudu.  
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18. Rovnako si dovoľujem poţiadať o opravu lavičiek pri obchode s potravinami a nad 

parkoviskom. Jedná sa o 11 ks lavičiek.  

Odpoveď: Mgr. Ivan Šabo, riaditeľ ZAaRES 

Dňa 19.9.2016 ZAaRES opravil 8 ks lavičiek, ktoré sú v majetku organizácie, ostatné sú 

majetkom 3 ks COOP Jednoty.  

19. Interpelujem Oddelenie odpadového hospodárstva a údrţby verejných priestranstiev, aby 

boli pri objekte a nad parkoviskom doplnené smetné koše.  

Odpoveď: Mgr. Peter Suchý, vedúci PS – OU 

Pri vchode do COOP Jednoty na Šalgotarjánskej ul. je umiestnený 1 ks koša a takisto 

dole pri schodisku k danému polyfunkčnému centru. Tieto koše budú na základe 

požiadavky doplnené o 1 ks,  ktorý bude umiestnený pri predmetných lavičkách nad 

parkoviskom.  

20. Interpelujem Oddelenie údrţby MK a inţinierskych sietí, aby bolo doplnené ešte pred 

zimným obdobím v spodnej časti schodiska od lekárne smerom k obchodu s potravinami 

zábradlie, vzhľadom na to, ţe hlavne starší občania majú problém dostať sa po schodoch do 

obchodu. Ďakujem.  

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK 

Zábradlie v spodnej časti schodiska „Šalgotarján“ od lekárne smerom k obchodu s 

potravinami bolo doplnené v mesiaci september 2016.  

21. Na ţiadosť vedenia ZŠ Spojová prosím o pomoc s odstránením skateboardových U-rámp 

zo športového areálu v areáli školy, ktoré uţ dlhodobo neplnia svoj účel. ZŠ ich rada daruje 

inému prevádzkovateľovi, príp. nejakému občianskemu zdruţeniu, ktoré prejaví záujem. ZŠ 

by potrebovala pomoc od mesta s odvozom a dočasným uskladnením U-rámp. Ďakujem. 

Odpoveď: Mgr. Milan Beňačka, vedúci PS-SUR 

Odstránenie a odvoz skateboardových U- rámp na Uhlisko pre Občianske združenie 

EXTREME zabezpečí ZARES do konca mesiaca október.  

22. Dovoľujem si poţiadať Školský úrad o vyčíslenie financovania jednotlivých škôl v 

kalendárnom roku 2016 na ich údrţbu a odstránenie havarijných stavov (do konca augusta 

2016 a plán v mesiacoch september - december 2016). Zároveň prosím aj o prehľad pouţitia 

finančných prostriedkov, ktoré boli ušetrené za teplo v školách, ktoré splácajú výmenu okien.  

Odpoveď: Mgr. Milan Beňačka, vedúci PS-SUR 

Finančné prostriedky čerpané na údržbu a havárie ZŠ za obdobie 1.-8. 2016  

 

 ZŠ Moskovská- rekonštrukcia telocvične: 

- 36 000,- € štátne financie pridelené v roku 2015 na havárie  

- 40 000,- € štátne financie pridelené v roku 2016 na havárie  



 

10/15 
 

- 4 000,- € financie z rozpočtu mesta  

 ZŠ Spojová – rekonštrukcia telocvične:  

- 36 000,- € štátne financie pridelené v roku 2015 na havárie  

 ZŠ Bakossova – rekonštrukcia sociálno-hygienických zariadení a kanalizácie  

- 60 000,- € štátne financie pridelené v roku 2015 na havárie KV  

Plán čerpania finančných prostriedkov na údržbu a havárie ZŠ na obdobie 9.-12.2016  

 

 ZŠ Bakossova – rekonštrukcia strechy nad plánovanou MŠ Bakossa  

-42 470,- € financie z rozpočtu mesta  

Finančné prostriedky na teplo:  

 

 Úspora za ZŠ: 143 100,57 € - uhradené STEFE ako splátka za okná  

PhDr. Marcel Pecník 

23. Interpelujem na základe poţiadavky občanov mesto so stavom komunikácií - ciest na 

uliciach Školská, Astrová, Azalková a Na Graniari, sú na nich veľké jamy a výtlky. 

Vzhľadom k rozsahu rekonštrukcie, ak sa nepodarí tento rok vyriešiť, prosím o zaradenie do 

plánu údrţby na budúci rok. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK 

Oprava lokálnych poškodení miestnych komunikácií na uliciach Na Graniari, Astrová a 

Azalková bola vykonaná v 39. týždni t.r. Miestna komunikácia na ulici Školská 12-28 si 

vyžaduje väčší rozsah opravy, pre ktorú už správca miestnych komunikácií nedisponuje 

finančnými prostriedkami. Oprava tejto časti ostáva zaradená do plánu opráv MK.  

24. Interpelujem na základe poţiadavky občanov mesto so stavom komunikácie - cesty - na 

ulici Pod Turíčkou (od kriţovatky s Druţstevnou po bývalú kotolňu) so ţiadosťou o 

komplexnú obnovu cesty. Vzhľadom k rozsahu rekonštrukcie, ak sa nepodarí tento rok 

vyriešiť, prosím o zaradenie do plánu údrţby na budúci rok. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK 

Oprava miestnej komunikácie Pod Turíčkou je zaradená do plánu opráv MK bez 

určenia termínu realizácie.  

25. Interpelujem mesto so ţiadosťou o vybudovanie chodníka z mestskej časti Senica smerom 

od potoka na kriţovatku (zastávku MHD) na ceste do Sásovej/Rudlovej. Vzhľadom k rozsahu 

rekonštrukcie, prosím o zaradenie do plánu údrţby a investícií na budúci rok. 

Odpoveď: Ing. arch. Vladimír Letovanec, vedúci OPA  

V súčasnosti sa pre mesto BB vypracováva projektová dokumentácia viacerých 

cyklotrás, medziiným i cyklotrasa Hušták – Senica. V spomínanom úseku do Senice ma 

byť cyklotrasa vedená v súbehu s existujúcou komunikáciou od stykovej križovatky po 

okraj zástavby v Senici. Vzhľadom na intenzitu pohybu chodcov a cyklistov bude 
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riešená ako spoločná cestička pre chodcov a cyklistov. Na realizáciu sa predpokladá 

čerpanie prostriedkov z európskych fondov. Zámer realizácie je  z územného hľadiska 

v súlade s koncepciou UPN mesta BB. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK 

26. Interpelujem mesto s otázkou v akom stave je riešenie protipovodňových opatrení v m.č. 

Senica? Ide o situáciu najmä v dolnej časti m.č. cestný mostík a pobreţie potoka, k riešeniu 

ktorej boli rokovania /( stretnutia aj so zástupcami mesta a vedením mesta. Prosím mesto o 

vyvinutie iniciatívy k riešeniu. 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

Oddelenie životného prostredia nemá informácie o riešení protipovodňových opatrení v 

m.č. Senica. V uvedenom úseku ani neevidujeme žiadne oficiálne oznámené povodňové 

udalosti, resp. škody na majetku v dôsledku vybreženia vôd, alebo iných súvislostí s 

povodňovou aktivitou. Správcom vodného toku Selčiansky potok je SVP š. p., Odštepný 

závod Banská Bystrica, Partizánska cesta 69, 974 98 Banská Bystrica.  

27. Interpelujem mesto so ţiadosťou o objednanie doplnenia reproduktorov pre rozhlas v 

Šalkovej a nastavenia rozhlasu. Bliţšie info podá OR Šalková. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK 

Doplnenie rozhlasu v Šalkovej bude vykonané do 31.10.2016.  

28. Interpelujem mesto s otázkou v akom štádiu sú aktivity smerujúce k riešeniu podmáčania 

pozemkov na Poľovníckej ulici (pod prameňom) ? 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

V zmysle uvedeného dlhodobého problému na Poľovníckej ulici, bolo zvolané pracovné 

rokovanie dňa 27.04.2016. Z uvedeného rokovania bol vyhotovený zápis, kde sa v závere 

konštatuje, že problém permanentného podmáčania pozemku mesta, môže vyriešiť 

odvodnenie existujúcej nádrže umiestnenej na tomto pozemku. Technicky vhodne 

zvolené nové prepojenie s kanalizáciou v telese cesty na Poľovníckej ulici zabezpečí 

zníženie hladiny v uvedenej nádrži, ktorá v tomto území pôsobí ako ukazovateľ hladiny 

spodnej vody. Oddelenie údržby miestnych komunikácií zabezpečí do konca roku 2016 

toto prepojenie do dažďovej kanalizácie.  

29. K otázke dreviny vyrastajúcej tesne pri paneláku na Severnej 12 - 13 bolo šetrenie na 

mieste. Interpelujem mesto s otázkou doriešenia stavu. Obyvatelia sa na drevinu sťaţujú, 

ţiadajú jej výrub. 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

Nakoľko do dnešného dňa neboli vyčlenené finančné prostriedky pre správcu zelene 

ZAaRES, v zmysle pracovného stretnutia na Severnej ulici, cca 2 900 € - žiadosť na 

výrub dreviny topoľ čierny nebola podaná. Náklady sú spojené so zaplatením správneho 

poplatku - 100 €, samotný výrub v sťažených podmienkach cca 650 €, náhradná výsadba 
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v zmysle spoločenskej hodnoty, ktorá je vo výške 3 486 € (v zmysle zákona č. 543/2002 o 

ochrane prírody a krajiny).  

30. Interpelujem mesto so ţiadosťou vychádzajúcou z vytrvalej komunikácie s občanmi, 

ohľadom bezpečnosti cestnej premávky na sídlisku Severná, vzhľadom na odpovede na 

predošlé interpelácie v tejto veci prosím o začatie umiestňovania spomaľovačov na 

komunikácie popri panelákoch, ktoré nie sú hlavné, ide o vnútornú časť sídliska, napr. č, 10, - 

14 a pod... 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

OVZ-DS navrhuje riešenie ukľudnenia dopravy zavedením „Zóny 30“ na vjazde do 

lokality „Severnej ul.“  

Ing. Igor Kašper  

31. Na základe podnetov od občianskych rád dávam do pozornosti moţnosť zváţiť osadenie 

retardérov, či uţ prenosných alebo stavebných na Bernolákovú ulicu, ktorá je mimoriadne 

zaťaţená tým zahataným prístupom z diaľnice. A druhá časť pred Radvanskou školou v 

obidvoch smeroch. 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

Osadenie montovaných spomaľovacích prahov na Bernolákovej ul. je riešením len mimo 

obdobia zimnej údržby MK. OVZ-DS v spolupráci s PS-UMK a ODI prehodnocuje 

možnosti umiestnenia spomaľovacích prahov na Bernolákovej ul. Na Radvanskej ul. 

OVZ-DS odporúča prehodnotiť možnosti zriadenia stavebného prahu pri ZŠ príp. aj s 

riešením križovania cyklotrasy ESC – Radvaň – Tesco.  

Ing. Matúš Molitoris  

32. Interpelujem kompetentných vo veci stavu sfunkčnenia a osadenia nových daţďových 

zberačov na ulici Mateja Bela?  

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK 

Uličné vpuste na ulici M. Bela 9-16 boli vyčistené – sfunkčnené. S vybudovaním ďalších 

uličných vpustí zatiaľ neuvažujeme za predpokladu, že sfunkčnené vpuste budú 

postačovať na odvádzanie zrážkových vôd zo spevnených plôch tejto lokality.  

33. Interpelujem kompetentných vo veci prejazdu nákladných vozidiel stavby – bytový súbor 

Quartetto. Obyvatelia Tatranskej ulice sa na mňa obrátili s opakovanou sťaţnosťou ohľadom 

porušenia prejazdu nákladných aut cez Tatranskú ulici, v súvislosti s výstavbou v tejto 

lokalite. Dochádza v danej lokalite k pravidelnému monitoringu ťaţkej dopravy ? Ako majú 

postupovať obyvatelia v prípade zistenia porušenia ? 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 
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V rámci povoľovania predmetnej stavby neboli riešené žiadne požiadavky týkajúce sa 

obmedzenia prejazdu vozidiel stavby po MK Tatranská ul.. Z uvedeného dôvodu nie je 

zrejmé, aké porušenia sú predmetom interpelácie a sťažností občanov.  

34. Interpelujem kompetentných vo veci stavu chodníka na Javorníckej ulici, ktorý je v okolí 

kanalizácie na viacerých miestach prepadnutý, či je zahrnutý do harmonogramu opráv? 

Chodník je vo veľkom vyuţívaný obyvateľmi (hlavne mamičkami s kočíkmi) ako prístupová 

komunikácia k ihrisku Rudohorská, pričom často je vďaka týmto prepadom chodník ťaţko 

schodný na niektorých miestach neprejazdný. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK 

Oddelenie údržby MK a IS rieši potrebu opravy chodníka na Javorníckej ulici so 

zástupcami občianskej rady Sásová už dlhší čas. Názor správcu miestnych komunikácií 

je, že je v prvom rade nevyhnutné vykonať opravu poškodených kanalizačných 

prípojok, ktorých mesto nie je vlastníkom a ktoré spôsobili prepad chodníka. Túto 

opravu by mali zabezpečiť správcovia dotknutých bytových domov. Až potom môže 

Mesto Banská Bystrica pristúpiť k samotnej oprave chodníka.  

Matej Bučko  

35. V súvislosti s organizáciou Vianočných trhov ma zaujíma ako mesto plánuje zabezpečiť 

toalety. Minulý rok zavreli verejné WC o 22:00 a návštevníci následne nemali kde chodiť na 

toaletu. Bolo by moţné predĺţiť počas tohto obdobia (počas Vianočných trhov) prevádzku 

verejných WC aspoň do 24:00? 

Odpoveď: Mgr. Miroslava Jančová, vedúca OPM 

Organizátor príležitostného trhu Vianočné trhy Mesto Banská Bystrica prostredníctvom 

oddelenia kultúry objednáva službu prevádzky verejných WC na Námestí SNP mimo 

bežnej prevádzky počas príležitostného trhu, a to v zmysle prevádzkovej doby pre 

stánky s občerstvením. V roku 2015 táto prevádzka bola objednaná a zabezpečená do 

23.00 hod. Uvedená služba je prevádzkovateľovi verejných WC hradená. Taktiež pre 

nadchádzajúce vianočné trhy táto služba bude objednaná v nadväznosti na prevádzkovú 

dobu stánkov s občerstvením. 

36. V súvislosti s investíciami v priemyselnom parku v Šalkovej sa hovorilo aj o druhom 

investorovi v IT sektore. Potvrdil v súčasnosti okrem ohláseného ukrajinského investora 

záujem o investíciu aj niekto iný? 

Odpoveď: Ján Nosko, primátor mesta 

Áno, potvrdil aj druhý investor v IT sektore. 

37. Kto je prevádzkovateľom nového vysokorýchlostného wifi pripojenia na Námestí SNP 

a na základe akej zmluvy s mestom ho prevádzkuje? Ako ďalej naloţí so zmluvou so 

spoločnosťou BBX s.r.o., ktorá sa zaviazala vybudovať v meste v spolupráci so samosprávou 

bezplatné Wi-fi hotspoty? 
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Odpoveď: Ing. Alexander Hlavatý, vedúci PS-IT 

Prevádzkovateľom vysokorýchlostného internetu na Námestí SNP je spoločnosť 

Slovanet,a.s. na základe zmluvy č. 1786/2016 z 31.8.2016. Zmluvný vzťah so 

spoločnosťou BBX s.r.o. zostáva naďalej v platnosti a týka sa aj WIFI hotspotov v iných 

lokalitách mimo Námestí SNP.  

Ing. arch. Ľudmila Priehodová 

38. V dňoch 28. 07. 2016 a 01.08.2016 som podala na stavebný úrad na základe sťaţností 

občanov dva podnety na vykonanie štátneho stavebného dohľadu (ďalej ŠSD) na stavbu 

"Obytný súbor Moskovská - Banská Bystrica" v súvislosti so zaplavovaním verejných 

komunikácií - chodníkov a suterénnych priestorov v bytových domoch Moskovská 20 aţ 28. a 

na stavbu "Obytný súbor Suchý vrch pod Flosom" v súvislosti s opakovaným zaplavovaním 

záhrad v rodinných domoch na Poľnej ulici 96 - 98. Od stavebného úradu mi bola doručená 

zápisnica z vykonaného ŠSD na Poľnej ulici, ale zo ŠSD na Obytný súbor Moskovská nie. 

Preto v tejto veci interpelujem p. prednostu.  

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

Stavebný úrad zaplavenie pozemku pod obytným domom Moskovská riešil v spolupráci 

s správcom komunikácií ako aj investorom okamžite, bezprostredne po udalosti na 

mieste. Boli vykonané okamžité opatrenia smerujúce k prevencii ako aj odstráneniu 

následkov. Inštitút štátneho stavebného dohľadu nebolo nutné použiť. Na Obytný súbor 

Suchý vrch pod Flosom bol štátny stavebný dohľad vykonaný vzhľadom na zložitejšie 

majetko-právne a technické podmienky v dotknutom území. 

39. Na základe podnetov od Spoločenstva vlastníkov bytov Tulská 64-68 interpelujem p. 

prednostu úradu vo veci dodatočného povolenia na stavbu oporný múr a oplotenie areálu IBV 

ktorá je súčasťou areálu "TRIANGEL" nad Tulskou ulicou. Obyvatelia majú obavy z toho, ţe 

oporný múr a oplotenie areálu IBV môţe mať dopad na kvalitu ich bývania a preto ţiadajú 

aby boli stavby oporný múr a oplotenie povoľované 

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ 

Dotknutí vlastníci bytov budú účastníci konania o dodatočnom povolení stavby 

oplotenia. Konanie bude oznámené verejnou vyhláškou. Po vyhodnotení námietok v 

konaní Stavebný úrad vydá rozhodnutie. 

Pavol Bielik  

40. Interpelujem vo veci: 

1./ ţiadam o vyčíslenie finančných nákladov, ktoré mesto Banská Bystrica vynaloţilo v 

súvislosti s VZM mesta č. 20/2012 o doručovaní písomností elektronickými prostriedkami 

bez zaručeného elektronického podpisu 

2/ Aký to malo dopad na rozpočet mesta v predchádzajúcom období 

3/ Aký to malo pozitívny resp. negatívny dopad na prevádzku MsÚ 

Odpoveď: Ing. Alexander Hlavatý, vedúci PS-IT 
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Predpokladám, že otázka sa týka elektronizácie služieb a v tomto kontexte je odpoveď 

nasledovná :  

Vybudovanie a spustenie portálu iMesto stálo mesto 1,8 mil. eur. V rámci tejto prvej 

etapy projektu elektronizácie služieb bolo postupne od januára 2013 sprístupnených 

celkove 39 služieb s počtom 56 elektronických formulárov. V tejto podobe slúžil projekt 

občanom mesta do augusta 2016. Na vytvorenie technického prostredia na 

prevádzkovanie týchto systémov boli nadimenzované požiadavky na hardvér (servre) a 

softvérové licencie (MS Server 2008, MS Sharepoint, MS Sql Server......). Celé toto 

technické prostredie a časť softvérových riešení bude naďalej použiteľná aj po 

technickom upgrade elektronických služieb a ich integrácii na ústredný portál verejných 

služieb. K týmto krokom muselo mesto pristúpiť v dôsledku zmien legislatívy a v 

súvislosti s technologickým rozvojom ústredného portálu verejných služieb 

(www.slovensko.sk).  

 

 

 

 

                                                                                                                           Ján Nosko 

                                                                                                                        primátor mesta 

                                                                                                                       Banská Bystrica 


